
Geen douche na het sporten
Op 30 augustus vertelde burgemeester Wouters (CD&V) op ATV over de maatregelen die op tafel liggen 
om energie te besparen in de crisis. Een van de voorstellen is het sluiten van de douches voor de 
sportverenigingen. 

LIEVER EEN KOUDERE DOUCHE DAN GEEN

N-VA-gemeenteraadslid Stoffelen vroeg daarover meer uitleg. Er 
werd enkel geantwoord dat er daarover nog geen beslissing was. De 
N-VA-fractie is wel duidelijk: wij zijn het niet eens met dat voorstel. 
Er zijn genoeg alternatieven om op langere termijn te besparen:

    de temperatuur iets verlagen;

    werken met drukknoppen en/of een tijdschakelaar;

    ledverlichting met bewegingssensoren plaatsen in de kleedkamers;

    de verwarmingsketels moderniseren;

    de kleedkamers goed isoleren en van dubbel glas voorzien;

    de leidingen isoleren.

NIET DOUCHEN HEEFT ZO ZIJN NEVENEFFECTEN

Dat sporters niet meer zouden kunnen douchen, 
zorgt voor een aantal onwenselijke neveneffecten. 

     Het wordt winter! Het is onverantwoord om mensen 
in vuile, natte en koude kledij naar huis te laten 
rijden. 

    Kinderen moeten na het sporten thuis douchen. 
Gezinnen betalen zo nog maar eens de rekening. 

    U bent waarschijnlijk ook minder geneigd om na het 
sporten in uw stinkende sportkleding een drankje te 
gaan drinken. De horeca zal door die maatregel dus 
ook getroffen worden. Dat is net een sector die het 
de voorbije jaren al zwaar te verduren kreeg. 

Sporten als collectieve ontspanning

Voor jongeren en volwassenen is het verenigingsleven een bron van ontspanning. In een tijd van economische crisis mag er aan dat collectief 
niet geraakt worden. N-VA Wuustwezel doet er alles aan om te voorkomen dat de meerderheidspartij die maatregel doorvoert.

Nieuw bestuur
N-VA Wuustwezel vormde een nieuw bestuur. Meer informatie en weetjes over onze bestuursleden 
vindt u via www.wuustwezel.n-va.be/wie-is-wie.

Met het enthousiaste team staan wij te popelen om de krijtlijnen voor de volgende 
twee jaar uit te tekenen. N-VA Wuustwezel is klaar om in 2024 het verschil te 
maken.

•    Wij pleiten voor een aantrekkelijke leefomgeving met een goede balans 
tussen vrachtwagens (inclusief landbouwvoertuigen), auto’s, fietsers en 
voetgangers. Dat wordt de komende jaren een absolute prioriteit, zeker als we 
onze dorpskernen leefbaar willen houden.

•    Daarnaast moeten we onze lokale ondernemers en zelfstandigen meer 
stimuleren en beter ondersteunen. Zij verdienen onze aandacht.

•    Tot slot streven wij naar een betere ruimtelijke ordening waar plaats is voor 
wonen, landbouw, ambachten, industrie, recreatie en natuur.”

Ons N-VA-team staat voor u klaar. 

Koenraad Seutin
Voorzitter N-VA Wuustwezel

Beste inwoner
Herbronnen
Een heel jaar lang moest u geduldig wachten. Nu valt eindelijk het 
huis-aan-huisblad van N-VA Wuustwezel in uw bus.  

Na de afgelopen coronaperikelen en de huidige energiecrisis na-
men wij de tijd om te herbronnen. We verkozen een nieuw bestuur 
en dachten samen na over de meerwaarde die we u kunnen bie-
den. We optimaliseerden de werking van onze afdeling en toetsten 
onze speerpunten af aan wat er leeft in Wuustwezel. Zo reiken we 
vanuit de oppositie de hand aan het huidige gemeentebestuur en 
komen we samen door de moeilijke tijd. 

We hebben het niet over de burgerparticipatie waarmee onze 
CD&V-vrienden graag uitpakken. Want inspraak aanbieden is no-
bel, maar dan moet er ook effectief iets mee gedaan worden. Daar 
wringt het schoentje in onze landelijke gemeente.

Veel lokale politici denken maar moeilijk ‘out of the box’. Ze vinden 
het moeilijk te geloven dat inwoners of collega’s van andere poli-
tieke partijen goede voorstellen kunnen formuleren. 

We zijn er voor u
U wilt toch ook gehoord worden? Elke inwoner heeft recht op 
dezelfde kansen en mogelijkheden, los van zijn of haar politieke 
voorkeur. Ook u hebt daar recht op. Dat is waarvoor N-VA Wuust-
wezel zich inzet. We ijveren voor een gelijkwaardige behandeling 
van elke burger. 

Daarnaast hebt u recht op een doeltreffend bestuur en duidelijke 
communicatie over de beslissingen. Ook op dat vlak wil N-VA 
Wuustwezel een verschil betekenen. We ijveren mee voor een 
daadkrachtig bestuur en participeren actief op elke gemeenteraad. 

Beste wensen
Het worden heerlijke wintermaanden. De Sint is op komst en ik 
hoop dat alle kindjes een leuk Sinterklaasfeest mogen vieren. 
Verder wens ik iedereen een fi jne 
eindejaarsperiode toe. Maak van 2023 
een jaar waarin veel van uw wensen 
en dromen uitkomen.

Koenraad Seutin
Voorzitter N-VA Wuustwezel

Uw mening en expertise tellen
N-VA Wuustwezel legt de fundamenten voor een gemeentebeleid gebaseerd op een degelijke kennis van 
zaken. We houden optimaal rekening met uw bezorgdheden. 

Heeft u expertise over een of meerdere 
domeinen? Wilt u die kennis inzetten voor 
N-VA Wuustwezel? Neem contact op via
koenraad.seutin@n-va.be. 

Wat zou u doen als u één dag burge-
meester was? Wat zou u veranderen? 
Stuur uw reactie naar 
koenraad.seutin@n-va.be.

Expertise
Een gemeentebeleid is divers. N-VA Wuustwezel wil een duidelijk beeld krijgen van die 
verschillende domeinen. We zoeken mensen die ons met kennis van zaken adviseren 
over de verschillende beleidsdomeinen. Denk maar aan mobiliteit, ruimtelijke ordening, 
leefmilieu, vrije tijd, sport, cultuur, jeugd, veiligheid, onderwijs, lokale economie, sociaal 
beleid, landbouw, wonen, infrastructuur en patrimonium, en gemeenschapsvorming.

Goede ideeën
Hebt u het gevoel dat er voor Wuustwezel meer inzit dan wat er nu uitkomt? Dat er nog 
laaghangend fruit geplukt kan worden? Dat het lijkt alsof er op automatische piloot 
bestuurd wordt? 

wuustwezel@n-va.be
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.
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is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.

Wuustwezel
www.n-va.be/wuustwezelwuustwezel@n-va.be N-VA Wuustwezel
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N-VA-gemeenteraadslid Jens Sto� elen deed de afgelopen maanden op de gemeenteraad drie concrete voor-
stellen om het algemeen welzijn in onze gemeente te verhogen. Genieten van de mooie natuur staat daarbij 
centraal. Die groene omgeving is iets waarop we in Wuustwezel best trots mogen zijn.

Bivakzone inrichten
Een bivakzone is een erkende plek waar mensen legaal, kort, 
discreet en zonder enige luxe overnachten in een eigen tent. 
De bivakzone is enkel te voet of met de fiets bereikbaar. De 
toeristen passen het ‘leave no trace-principe’ toe: de natuur-
lijke omgeving wordt niet verstoord. Er kunnen ook basis-
voorzieningen zoals een waterpunt, schuilplek of vuurkring 
ingericht worden. Enkele geschikte locaties zijn De Kuyck, 
het Marum en het domein van de Franciscanessen. 

     De voltallige gemeenteraad keurde het agendapunt 
goed en de mogelijkheden worden onderzocht.

Blotevoetenpad bij de Franciscanessen
Blotevoetenpaden krijgen de laatste jaren meer belangstel-
ling. Lopen op blote voeten blijkt goed te zijn voor de voet-
spieren, de botmassa, het stimuleren van de bloedsomloop en 
het mentale welzijn.

In Wuustwezel is er sinds kort een blotevoetenpad van enkele 
meters. De N-VA stelt een pad voor van enkele kilometers op 
het domein van de Franciscanessen.

We vonden een soortgelijk voorstel van de inwoners terug op 
het participatieplatform ‘Wuustwezel wenst’. De N-VA-frac-
tie is ervan overtuigd dat de uitvoering van het voorstel echt 
een meerwaarde kan betekenen op het gebied van mentale 
gezondheid, recreatieve bezigheid, milieuvriendelijkheid en 
duurzaamheid.

     N-VA Wuustwezel betreurt het dat de coalitie het 
voorstel afkeurde. 

Wandelroute voor mensen met een visuele beperking.
Wandelen vraagt veel concentratie van mensen met een visu-
ele beperking. Vaak is het niet meer ontspannend. We willen 
een begeleide wandelroute inrichten met podotactiele tegels 
(tegels met een tastbaar noppensysteem, die de waakzaam-
heid bij het naderen van een obstakel verhogen, red.). De 
omloop kan best ingericht worden in de nabijheid van een 
stopplaats van het openbaar vervoer.

De coalitie legt het punt voor aan de Adviesraad voor 
Toegankelijkheid. Samen met u zijn we benieuwd naar het 
advies.

Ongerustheid in wijk Hofakker 

De inwoners van de wijk Hofakker zijn bezorgd over de impact van het toekomstige bouwproject. In de 
wijk komen nieuwe wegen, 80 woningen en 73 bijgebouwen. “De mensen liggen nog steeds wakker van 
het project”, zegt gemeenteraadslid Werner Vanden Eynden. “Het bestuur deed onvoldoende moeite om 
de bezorgdheden weg te nemen en de alternatieven ernstig te bekijken.” 

Dovemansoren
Tijdens de gemeenteraad van mei werd de Hofakker besproken. 
De N-VA-fractie gaf toen al aan dat het gemeentebestuur in 
dialoog moest gaan om de bezorgdheden te bespreken. Daaraan 
werd geen gehoor gegeven. Tijdens het openbaar onderzoek 
werden 57 bezwaarschriften ingediend. Opnieuw vroeg onze 
fractie om in gesprek te gaan met de wijk. Tevergeefs.

Een bijzondere verkeersstudie
“Uit de verkeersstudie bleek dat er geen verkeershinder was. 
Dat was alvast de conclusie van de studie van het verkeer op een 
zaterdagavond. Maar in vergelijking met een doordeweekse dag 
rijdt u op een zaterdagavond ook heel vlot over de Antwerpse 
Ring”, zegt gemeenteraadslid Werner Vanden Eynden. “De 

timing van de studie ondergraaft de geloofwaardigheid van 
dat expertiseadvies. Bovendien zijn er geen resultaten over de 
impact op de ruimere omgeving.” 

N-VA Wuustwezel zou dat anders aanpakken
Het is opmerkelijk dat het bestuur de verkeersdrukte en 
verkeersveiligheid in de wijk minimaliseert. De opmerkingen 
van de bewoners waren terecht en oprecht. Het gemeentebestuur 
had hen met duidelijke informatie kunnen geruststellen. Dat 
gebeurde niet. Zelfs bezwaren met een alternatief voorstel 
werden afgewezen. Het was een bittere pil voor de betrokken 
bewoners. De burgerinspraak werd uitgehold en het draagvlak 
van een mooi bedoeld project staat zo op losse schroeven. 

Onderwijs voor iedereen
Eind 2021 vroeg het CD&V-gemeentebestuur aan de schoolbesturen uit het katholieke en het gemeen-
schapsonderwijs om gemeenteschool Klim Op Gooreind over te nemen. De boodschap luidde toen: “In 
september 2022 willen we een nieuwe school in Wuustwezel. De zorgbehoe� e is groot, maar het leerlin-
genaantal daalt.”  

Even uitzoomen
Een kritische analyse verheldert: het leerlingenaantal daalt al 
jaren. De echte reden om de gemeenteschool over te dragen is 
waarschijnlijk eenvoudiger: de financiële last moet verlaagd 
worden. De meerwaarde van de gemeenteschool wordt daarbij 
volledig genegeerd. 

Stroomversnelling 
Misschien las u het artikel in het W’tje over de scholenfusie? 
Veel ouders maakten zich ongerust over de kwaliteit van het 
onderwijs en ze organiseerden een petitie. Er werd gevreesd 
voor de ondergang van de gewaardeerde inzet van het school-
team van Klim Op. 

Die ongerustheid werd groter toen bleek dat een schoolbestuur 
uit het katholieke net interesse had. Er werd terecht gevreesd 
dat kinderen geen niet-confessionele zedenleer of islamitische 
godsdienst zouden kunnen volgen in Gooreind. 

Door de commotie en de onrust stond het gemeentebestuur 
met de rug tegen de muur. Het trok zijn voorstel in, nog voor 
het op de gemeenteraad gestemd kon worden. Opnieuw werd 
de gemeenteraad buitenspel gezet. 

Een duidelijke visie brengt rust
Elk kind moet basisonderwijs kunnen volgen in zijn of haar 
eigen dorp, tenzij het kind behoefte heeft aan les in het buiten-
gewoon onderwijs. De keuze van levensbeschouwelijke vakken 
mag daar alvast geen belemmering in vormen. 

Basisonderwijs moet dicht bij de gezinnen staan. Een school is 
de motor van onze gemeenschap en het hart van de gemeente. 
Het aanbieden van basisonderwijs is dan ook een kerntaak 
voor een gemeentebestuur. 

De N-VA pleit voor een goede en gestructureerde samenwer-
king tussen de lokale scholen. Dat is voordelig voor de kinde-
ren, voor de leerkrachten en voor de andere personeelsleden. 
Samenwerken en ervaringen uitwisseling verminderen de 
stress en verhogen de resultaten. 

Welzijn in de natuur

Word lid van de N-VA
Bent u Vlaming in hart en nieren en schaart u zich achter 
onze standpunten? Dan bent u de persoon die we zoeken. 
Wilt u zich actief of minder actief engageren, laat het ons 
weten. Stuur een mailtje naar Wuustwezel@n-va.be.

Koen Van Putte 
Gemeenteraadslid N-VA Wuustwezel

Amber Vermeiren
Gemeenteraadslid N-VA Wuustwezel

Jens Stoffelen 
Gemeenteraadslid N-VA Wuustwezel
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